

各位老师、同学，

您好！

欢迎大家参加第十三届 QCD 相变与相对论重离子物理研讨会。本次研讨会将于 8 月 16 日至 8 月 20 日在湖北恩施召开，由华中师范大学和湖北民族大学联合举办。

会期临近，现将会议有关事项通知如下：

1. 本次研讨会将于 8 月 16 日现场报到注册，8 月 17 日至 20 日为学术报告时间，21 日离会。报到、会议和住宿都在恩施华龙城大酒店。现场报到时间为 8 月 16 日 8:00 AM 到 8:00 PM, 以及 8 月 17 日全天。

2. 会议注册费：教师注册费 1500 元，博士后、学生注册费 1000 元，随行家属 600 元/人。注册费通过刷卡支付，不接受现金或转账。会议统一安排食宿，费用自理。由于参会代表较多，请先登录网址 <https://indico.ihep.ac.cn/event/9177/>，点击 Invoice information 菜单，提供您的单位名称和纳税人识别号，这样可以加快现场报到注册流程。

3. 现场注册：2019 年 8 月 16 日：华龙城大酒店 B 栋大厅

2019 年 8 月 17 日：华龙城大酒店宴会中心三楼

2019 年 8 月 16 日：18:00—20:30 在华龙城大酒店可以为各位参会代表准备晚餐。

4. 住宿

根据各位的注册信息我们统计了酒店房间预订情况，详情请至会议网址 Accommodation 栏目下查看。如有出入，或者您有行程更改、取消，请大家尽快联系我，方便与酒店协调房间预订。如未及时调整或取消预定，宾馆将追加会务空房损失。另外，请 15 日到达的老师先到华龙城大酒店 B 栋大厅办理入住，15 日、16 日晚于 19:00 到达酒店的参会代表请先与宾馆 0718-8901999 联系确认到达时间。

本次在华龙城预订的房间中，主要以普通单间和普通标间为主，同时也预留了少量其他房型，各房型的价格如下。少部分位于楼层顶层的普通单间，天花板为非水平、斜向下的屋檐结构，空间尚可。假期华龙城房间非常紧张，代表们如有行程更改或取消的情况，请务必于 8 月 11 日前联系 jiangbf@mails.ccnu.edu.cn，请各位代表理解。

普通单间 318 元

豪华单间 378 元

商务单间 398 元

普通标间 如果一人住，单早 318 元；两人住，双早 348 元

豪华标间 378 元 含双早

5. 会议报告：

会议地点：华龙城宴会中心三楼或四楼

大会报告及分会报告安排已初步完成，会议日程表可以到会议网址首页下载，请各位报告人根据会议日程的安排准备报告。

6. 交通信息

从恩施火车站、恩施许家坪机场到达华龙城的路线，请参见会议网站首页的 Travel information 栏目。

7. 会务组联系方式

蒋冰峰 jiangbf@mails.ccnu.edu.cn, 15172857856

马大柱 15071891298

侯德富 houdf@mail.ccnu.edu.cn, 15207188557

张本威 bwzhang@mail.ccnu.edu.cn

Dear Colleagues,

We would like to thank you for your interest in participating in the 13th workshop on QCD Phase Transition and Relativistic Heavy-ion Physics which will be held in Enshi from August 16 to 20, 2019. The conference was jointly organized by Hubei Minzu University and Central China Normal University.

The meeting is approaching, and we hereby notify you of the relevant issues as follows.

1. On-site registration will open from 8:00AM to 8:00PM on August 16. The scientific program will start from the morning of August 17 and end around noon of August 20. The meeting will be held in Hualongcheng Hotel, including registrations, accommodations and conference halls.

2. Registration fee, which covers buffets, banquet, coffee breaks and so on: teachers 1500RMB, students (including postdoctors) 1000RMB and accompanying person 600RMB. Please pay for the registration fee by card. Cash or bank transfer is not available.

Please log on the indico page (<https://indico.ihep.ac.cn/event/9177/evaluation/>) to provide the invoice title and taxpayer identification number which would speed up the registration on-site.

3. On-site registration:

August 16, 2019: The lobby of the building B at Hualongcheng Hotel

August 17, 2019: The third floor of Conference Center at Hualongcheng Hotel

Dinner on Aug 16: We have prepared dinner at Hualongcheng Hotel for you which will last from 6:00PM to 8:30PM.

4. Accommodation

We have booked rooms for you in Hualongcheng Hotel according to your registration information. Please check the "Accommodation" section on the indico page (<https://indico.ihep.ac.cn/event/9177/page/1>). If you have any change on your travel and accommodation, please notify us (jiangbf@mails.ccnu.edu.cn) as soon as possible. We would appreciate if you can response before August 11. Otherwise a penalty fee can be produced due to the late adjustment or cancellation of the room reservation.

Besides the general single room and general standard room, we have booked a small quantity of other type rooms. The price can be found below,

General single room: 318RMB/day

Deluxe single room: 378RMB/day

Business single room: 398RMB/day

General standard room: 318RMB/day for single occupancy and 348RMB/day for two people

Deluxe standard room: 378RMB/day

It should be noted that the roof of a few general single room on the top floor is not horizontal, but slopes downwards. Space of this kind single room is still sufficient nevertheless.

5. Scientific program: The agenda can be downloaded from the indico page. Please check the time of your presentation and let us know of any problem related to your travel schedule.

Venue: The venue of the workshop is the lecture halls on the third or fourth floor of Conference Center at Hualongcheng Hotel

6. Travel:

For how to reach the Hualongcheng Hotel from the railway station and the airport, please refer to the indico page <https://indico.ihep.ac.cn/event/9177/page/0>.

7.Contacts

Bing-feng Jiang: jiangbf@mails.cnu.edu.cn, 15172857856

Da-zhu Ma: 15071891298

De-fu Hou : houdf@mail.cnu.edu.cn, 15207188557

Ben-wei Zhang: bwzhang@mail.cnu.edu.cn